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R O M Â N I A 
JUDEŢUL VASLUI 
CONSILIUL JUDEŢEAN    
 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi, 23 iulie 2020, 

în ședința ordinară a Consiliului Județean Vaslui 
 
 

ORA 16,00 
Domnul Dumitru Buzatu, preşedintele Consiliului Judeţean Vaslui, deschide lucrările 

şedinţei ordinare convocată prin Dispoziția președintelui Consiliului Județean Vaslui nr. 
185/2020. Ședința se desfășoară prin mijloace electronice, în sistem videoconferință, prin 
utilizarea aplicației Zoom, cu respectarea prevederilor din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

Având în vedere că din numărul total de 33 consilieri judeţeni în funcţie participă la 
lucrări un număr de 30 consilieri județeni, lipsind domnii consilieri județeni Eduard Cazacu, 
Dan-Eduard Prisacaru și Gabriela Plăcintă, ședința este legal constituită. 

 Se declară deschise lucrările ședinței. 
 La lucrările ședinței ordinare a Consiliului Județean Vaslui iau parte, în calitate de 

invitați, directorii şi şefii compartimentelor din cadrul aparatului de specialitate al consiliului 
judeţean care au elaborat proiectele aflate pe ordinea de zi.  

* 
Participă la videoconferință domnul consilier județean Dan-Eduard Prisacaru. 
Numărul consilierilor județeni prezenți este 31. 

* 
Înainte de a prezenta proiectul ordinii de zi, domnul președinte face câteva 

precizări legate de decizia de a organiza ședința online, motivând că s-a ținut cont de 
solicitarea unor consilieri județeni, de reglementările legale și de existenta unei temeri în 
rândul unora dintre membrii Consiliului Județean Vaslui. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
consilierilor județeni și invitaților care participă la şedinţa Consiliului Judeţean Vaslui, 
organizată prin mijloace electronice, proiectul ordinii de zi, proiect care a fost adus la 
cunoştinţă publică, prin afișare pe site-ul consiliului judeţean: 

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei nr. 1 la 
Regulamentul de organizare și funcționare a Consiliului Județean Vaslui; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a 
stimulentelor financiare elevilor din învăţământul preuniversitar din judeţul Vaslui, care au 
obţinut distincţii la competiţii şcolare judeţene, interjudețene/regionale, precum şi cadrelor 
didactice care s-au ocupat de pregătirea acestora; 

3. Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii unor imobile din domeniul 
public al comunei Șuletea în domeniul public al județului Vaslui; 

4. Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a unor bunuri 
imobile; 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea inventarului bunurilor care 
aparțin domeniului public al județului Vaslui; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării, prin atribuire directă, către 
Societatea AQUAVAS S.A. Vaslui a conductei de aducțiune Tutova – Bârlad, a 14 puțuri, precum 
și a mijloacelor fixe aferente; 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea Actului Constitutiv al Societății “Lucrări, 
Drumuri și Poduri” S.A. Vaslui; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Creșterea capacității de 
gestionare a crizei COVID-19 la nivelul serviciilor publice socio-medicale subordonate UAT 
Județul Vaslui”, cod SMIS 139495 și a indicatorilor tehnico-economici aferenți; 



9. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat 
pentru realizarea proiectului „Creșterea capacității de gestionare a crizei COVID-19 la nivelul 
serviciilor publice socio-medicale subordonate UAT Județul Vaslui”, cod SMIS 139495; 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții al 
personalului din cadrul Muzeului Județean “Ștefan cel Mare” Vaslui;        

11. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al personalului din 
cadrul Spitalului Județean de Urgenţă Vaslui; 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea componenței Autorității Teritoriale de 
Ordine Publică Vaslui; 

13. Proiect de hotărâre privind modificarea componenței Comisiei pentru Protecția 
Copilului Vaslui. 

* 
*     * 

Conform art.182 alin.(4) coroborat cu art.135 alin.(8) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
se propune suplimentarea proiectului ordinii de zi cu următoarele puncte: 

14. Proiect de hotărâre pentru aprobarea încheierii unui act adițional la Contractul 
de delegare nr. 18921/12.12.2018 privind „Serviciile pregătitoare aferente întreținerii și 
reparării drumurilor publice de interes județean, precum și serviciilor privind întreținerea 
curentă, periodică și reparații curente la drumurile publice de interes județean”;  

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de 
proiectare pentru obiectivul de investiție „Creșterea eficienței energetice a imobilelor 
C.S.E.I. Constantin Pufan Vaslui”;  

16. Proiect de hotărâre privind rectificarea a IV-a a bugetului local al 
judeţului Vaslui, pe anul 2020;  

17. Proiect de hotărâre privind rectificarea a IV-a a bugetului instituţiilor publice şi 
activităţilor finanţate integral sau parţial  din venituri proprii pe anul 2020; 

18. Raportul de audit financiar nr.497/7963/29.05.2020 și Decizia nr.12 din 
25.06.2020 emisă de directorul Camerei de Conturi a Județului Vaslui, pentru înlăturarea 
deficiențelor constatate și consemnate cu ocazia misiunii de audit.  

 
* 

Participă la videoconferință domnul consilier județean Eduard Cazacu. 
Numărul consilierilor județeni prezenți este 32. 
 

* 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, dă cuvântul 

domnului consilier județean Veziteu Gheorghe, care își manifestă dorința de a interveni. 
Domnul consilier județean Veziteu Gheorghe, luând cuvântul, propune completarea 

proiectului ordinii de zi cu punctul ”Diverse”, pentru discuții și clarificări. 
Domnul președinte Dumitru Buzatu este de acord cu propunerea domnului consilier 

Veziteu Gheorghe și continuă supunând votului membrilor Consiliului Județean Vaslui, 
suplimentarea proiectului ordinii de zi. 

Votul se exercită prin apel nominal, conform procedurii aprobate în ședința ordinară 
din data de 25.06.2020, prin Hotărârea nr.93/2020.  

Se dă citire listei de prezență, pentru ca fiecare consilier județean să voteze: 
„pentru”, „ împotrivă”, „abțineri”, după caz. 

Domnul Liviu Iacob, fiind solicitat să își exprime opțiunea de vot, intervine cu 
mențiunea că proiectul de rectificare a bugetului este, de obicei, publicat cu puțin timp 
înaintea ședinței și vine cu rugămintea de a se intra în normal cu această chestiune. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, îl contrazice și 
declară că lucrurile decurg normal, precizând că nu se permite altfel. Se continuă votul! 

Suplimentarea proiectului ordinii de zi, atât cu punctele prezentate, cât și cu 
punctul 19 -”Diverse” este aprobată cu unanimitate de voturi (32 voturi „pentru”). 

* 



Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, supune votului 
membrilor Consiliului Județean Vaslui, proiectul ordinii de zi, cu suplimentarea aprobată. 

Votul se exercită prin apel nominal, conform procedurii aprobate în ședința ordinară 
din data de 25.06.2020, prin Hotărârea nr.93/2020.  

Se dă citire listei de prezență pentru ca fiecare consilier județean să voteze: 
„pentru”, „ împotrivă”, „abțineri”, după caz. 

Proiectul ordinii de zi, cu suplimentarea aprobată, este aprobat cu unanimitate de 
voturi (32 voturi “pentru”). 

* 
*     * 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, readuce la 
cunoştinţa consilierilor județeni faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor, consilierii care au interes 
patrimonial în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situații, aceștia sunt obligați 
să anunțe la începutul ședinței interesul personal pe care îl au în problema respectivă, 
anunț care se va consemna în procesul-verbal al ședinței. 

Se vine cu propunerea ca proiectele de hotărâri cuprinse pe ordinea de zi să nu mai 
fie prezentate, cu excepţia rapoartelor comisiilor de specialitate, ținând cont că acestea au 
fost dezbătute în cadrul comisiilor de specialitate, propunere care este aprobată cu 
unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”). 

 
*  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, precizează faptul 
că, pentru adoptarea proiectelor de hotărâri existente pe ordinea de zi, este necesar votul 
majorităţii simple a consilierilor județeni prezenți la ședință, cu excepţia proiectelor de 
hotărâri de la punctele 1, 4, 5, 6, 9, 16 și 17 pentru adoptarea cărora este necesar votul 
majorităţii absolute a consilierilor județeni în funcţie - 17, potrivit prevederilor art. 139  
alin.(3) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

Informează, totodată, asupra faptului că, potrivit art. 182 alin.(4) coroborat cu 
art.138 alin.(15) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, s-a pus la dispoziţia plenului 
Consiliului Județean Vaslui, procesul-verbal încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului 
Judeţean Vaslui din data de 25 iunie 2020, în vederea luării la cunoştinţă a conţinutului 
acestuia, precizând că, în cadrul şedinţei, există posibilitatea contestării conţinutului acestuia 
şi a solicitării menţionării exacte a opiniilor exprimate în şedinţa ordinară din data de 25 iunie 
2020. 

Discuţii: 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, dă cuvântul 

domnului consilier județean, Gheorghe Veziteu. 
Domnul Gheorghe Vziteu, luând cuvântul, solicită lămuriri cu privire la competența 

vicepreședintelui Ciprian-Ionuț Trifan de a conduce ședința în lipsa domnului președinte, în 
special ședințele în care sunt supuse dezbaterii chestiuni legate de buget, dând exemplul 
ședinței anterioare. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, precizează că 
atunci când dumnealui este în imposibilitatea de a participa, potrivit delegării și potrivit legii, 
domnii vicepreședinți pot conduce ședințele consiliului județean, indiferent de ceea ce se 
dezbate în cadrul acelor ședințe, fără nicio limitare. 

Domnul Gheorghe Veziteu, mai adaugă, cu permisiunea domnului președinte, că ar 
dori ca și consilierilor Partidului Național Liberal să li se ofere dreptul la replică la luările de 
poziție a unor colegi în legătură cu decizia dumnealor de a părăsi sala. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, este de acord cu 
solicitarea domnului consilier, cu precizarea că acest lucru se poate face la punctul ”Diverse”. 
Totodată, oferă cuvântul domnului consilier județean Liviu Iacob. 



Domnul consilier județean Liviu Iacob intervine și face următoarea observație în 
legătură cu procesul verbal: ”Domnule președinte, am și eu o problemă legată de faptul că nu 
au fost trecute în procesul verbal două persoane care nu purtau mască și pe care eu le-am 
precizat, adică pe dumneavoastră și pe domnul vicepreședinte Mariciuc. Nu au fost prinși în 
procesul verbal.” 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, precizează că 
este menționată opinia domnului consilier în legătură cu această chestiune. Totodată, domnul 
președinte verifică procesul verbal și constată că a fost consemnat acest lucru, dând citire 
mențiunii. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, supune votului 
procesul-verbal încheiat în şedinţa ordinară a consiliului judeţean din data de 25 iunie 
2020. 
              Votul se exercită prin apel nominal, conform procedurii aprobate în ședința ordinară 
din data de 25.06.2020, prin Hotărârea nr.93/2020.  

Se dă citire listei de prezență pentru ca fiecare consilier județean să voteze: 
„pentru”, „ împotrivă”, „abțineri”, după caz. 
             Conținutul procesului-verbal din data de 25 iunie 2020 a fost aprobat cu unanimitate 
de voturi (32 voturi “pentru”). 
                      * 
                                                                 *    * 

I. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei nr. 1 la Regulamentul de 
organizare și funcționare a Consiliului Județean Vaslui și dă cuvântul doamnei Steimberg 
Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administrație publică locală şi 
coordonarea consiliilor locale, pentru a prezenta raportul de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președintele comisiei de specialitate prezintă raportul comisiei cu aviz favorabil.  
Discuţii: 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, dă cuvântul 

domnului consilier județean Liviu Iacob. 

Domnul Liviu Iacob luând cuvântul, își exprimă mulțumirea față de schimbarea de 
poziție a domnului președinte în legătură cu exemplul care trebuie dat cetățenilor județului 
Vaslui, în sensul distanțării sociale, prin organizarea ședințelor online. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, face următoarea 
precizare: ”Ideea este că eu nu am acceptat niciodată această exprimare greșită: «distanțare 
socială», pentru că, așa cum m-am exprimat eu, are o altă conotație formularea. Este o 
traducere greșită din engleză în română, dar am acceptat reglementarea legală privind 
distanța dintre oameni în cadrul unor manifestări. Aceasta este cu totul altceva!”  

De asemenea, oferă cuvântul domnului consilier județean Gheorghe Veziteu. 
Domnul Gheorghe Veziteu ia cuvântul și își manifestă bucuria pentru faptul că a 

fost preluată ideea grupului de consilieri liberali de a ține ședințele online, precizând că prin 
asemenea atitudine ”s-a intrat în rând cu lumea”. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, vine cu 
rugămintea către consilierii județeni să se solicite cuvântul înainte de a interveni în discuții, 
subliniind că trebuie să se respecte o ordine a lucrurilor, precizând  totodată că altfel nu se 
mai înțelege nimic din ședință. 

Domnul Liviu Iacob intervine și menționează că s-a pus ”pumnul în gură de la 
început!”. 

Domnul președinte Dumitru Buzatu intervine și declară că s-a oferit cuvântul 
consilierilor județeni ori de câte ori a fost solicitat, precizând că singura mențiune pe care a 
făcut-o a fost aceea că este necesar să se ceară cuvântul, pentru a se păstra o anumită ordine 
în punerea în practică a acestui drept a fiecărui consilier. 

Nemaifiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean 
Vaslui, supune votului adoptarea proiectului de hotărâre. 



Votul se exercită prin apel nominal, conform procedurii aprobate în ședința ordinară 
din data de 25.06.2020, prin Hotărârea nr.93/2020.  

Se dă citire listei de prezență pentru ca fiecare consilier județean să voteze : 
„pentru”, „ împotrivă”, „abțineri”, după caz. 

Cu unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea pentru 
modificarea și completarea anexei nr. 1 la Regulamentul de organizare și funcționare a 
Consiliului Județean Vaslui. 

* 
*    * 

II. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a stimulentelor 
financiare elevilor din învăţământul preuniversitar din judeţul Vaslui, care au obţinut 
distincţii la competiţii şcolare judeţene, interjudețene/regionale, precum şi cadrelor 
didactice care s-au ocupat de pregătirea acestora și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1.Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea  consiliilor locale,  

2. Puf Vasile, preşedintele comisiei pentru strategii, prognoze,  programe de 
dezvoltare economico-socială, buget-finanţe şi integrare europeană, și 

3. Turcu Constantin, secretarul comisiei pentru protecţia socială, protecţie copii, 
învăţământ, sănătate şi familie, cultură, culte şi sport, pentru a prezenta rapoartele de 
avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții și secretarul celor trei comisii de specialitate prezintă rapoartele 
comisiilor cu aviz favorabil.  

Discuţii: 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, dă cuvântul 

domnului consilier județean Constantin Turcu. 

Domnul Turcu Constantin, secretarul Comisiei pentru protecția socială, protecţie 
copii, învăţământ, sănătate şi familie, cultură, culte şi sport, prezintă amendamentul la 
proiectul de hotărâre: 

”Am discutat cu doamna secretar dacă putem prinde aici și elevii care au obținut 
premii la concursurile naționale și internaționale.” 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, menționează că 
s-a analizat această propunere, dat fiind faptul că la lucrările comisiei de specialitate s-a venit 
cu o nouă propunere sub forma unui amendament, însă, în urma studierii actelor normative 
care reglementează posibilitatea acordării de stimulente, s-a ajuns la concluzia că, cel puțin 
pentru moment, și în forma prezentată, nu se poate adopta un asemenea amendament și 
propune respingerea acestuia. 

Totodată, vine cu rugămintea către toți consilierii de a conlucra în viitor la 
realizarea unui proiect de hotărâre care să aibă o bază legală solidă, pentru că există 
disponibilitatea de a face acest lucru, dar trebuie să se respecte dispozițiile legale existente în 
materie. 

Domnul Constantin Turcu, luând cuvântul declară că s-a discutat în aceiași termeni 
cu doamna secretar pentru a găsi între timp o soluție și pentru elevii care au obținut premii la 
concursurile naționale și internaționale. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, menționează că 
au avut loc discuții atât cu Direcția Economică, cât și cu doamna secretar, ținând cont și de 
cele discutate în comisie, dar din lipsă de timp, nu s-a putut găsi o bază legală solidă, care să 
permită adoptarea acestui amendament și precizează că se va reveni cu un proiect de hotărâre 
în acest sens, dacă prevederile legale existente vor permite, astfel încât să se ofere 
posibilitatea și  elevilor care au obținut premii la concursurile naționale și internaționale să 
beneficieze de astfel de stimulente financiare. Oferă cuvântul domnului consilier județean, 
Liviu Iacob. 

Domnul Liviu Iacob, luând cuvântul, aduce la cunoștință faptul că atunci când s-a 
făcut propunerea inițială pentru prezentul proiect de hotărâre s-a precizat la fel, că nu este o 
bază legală și că abia după a doua propunere s-a găsit baza legală. Dumnealui este de părere 



că și pentru propunerea colegului Constantin Turcu există o bază legală, afirmând că, probabil, 
nu sunt sumele necesare acordării acestor stimulente, menționând că nu crede că există o altă 
bază legală pentru această categorie de elevi. 

Totodată, își exprimă mulțumirea că s-a luat în calcul propunerea dumnealui și că s-
a inițiat acest proiect de hotărâre, dar se declară surprins că nu se găsește înțelegerea de a se 
introduce și acest amendament. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, intervine și 
informează că se dorește stimularea și acestor categorii de elevi, însă revine cu precizare că în 
urma studiului care s-a făcut și s-a adus la cunoștința comisiei, nu s-a găsit nicio bază legală 
solidă pentru a permite acest lucru. 

De asemenea, subliniază că nu e suficient că se dorește acordarea acestor 
stimulente, ci această propunere trebuie susținută de o dispoziție legală, care va fi căutată și 
transpusă într-un nou proiect de hotărâre, proiect care va fi adus la cunoștința consilierilor, 
însoțit de întreaga motivație pentru a susține adoptarea lui. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, dă cuvântul 
domnului consilier județean Dan Eduard Prisacaru, însă acesta, din motive tehnice, nu își poate 
exprima opinia.  

Doamna Eugenia Steimberg cere permisiunea de a transmite opinia domnului 
Prisacaru, întrucât aceasta fost exprimată în cadrul comisiei juridice şi de disciplină, 
administraţie publică locală şi coordonarea  consiliilor locale, comisie din care face parte 
domnul consilier și a cărui președinte este doamna Steimberg. 

Domnul președinte este de acord și oferă cuvântul doamnei consilier județean 
Eugenia Steimberg. 

Doamna Eugenia Steimberg, aduce la cunoștință faptul că domnul consilier Dan 
Eduard Prisacaru se va abține la acest vot, având interes personal la acest proiect de hotărâre, 
motivat de faptul că dumnealui are un copil care participă la concursuri și a fost premiat. 

Domnul președinte îl felicită pe domnul Dan Eduard Prisacaru pentru rezultatele 
copilului și ia notă de abținerea dumnealui la acest vot. 

Nemaifiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean 
Vaslui, supune votului amendamentul propus de domnul consilier județean Turcu Constantin. 

Se votează electronic, prin folosirea aplicației Zoom. 
Amendamentul este respins cu 9 voturi “pentru” (Braniște Sorin, Cloșcă Ionel, 

Dogaru Ciprian-Cătălin, Iacob Liviu, Idriceanu Marioara, Pleșu Gheorghe, Polak Mihaela-
Simona, Ștefănescu Constantin și Veziteu Gheorghe), 16 voturi “împotrivă” (Angheluță 
Eduard, Brănici Gigi, Cazacu Eduard, Căciulă Mădălin-Claudiu, Ciovnicu Costel-Cătălin, 
Croitoru Gheorghe, Feraru Ciprian-Cosmin, Galiță Alexandru-Adrian, Maftei Nelu-Vasilică, 
Mariciuc Vasile, Onu Maria, Puf Vasile, Pricop Ghiorghe, Steimberg Eugenia, Timofte Ana-
Gabriela și Trifan Ciprian-Ionuț) și 4 “abțineri” (Iordache Viorel-Cornel, Prisacaru Dan-
Eduard, Stoichici Florin și Turcu Constantin). 

Nu au votat domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui și 
domnii consilieri județeni Cain Dan-Liviu și Dorin Emil. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, solicită 
Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot cu privire la proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de acordare a stimulentelor financiare elevilor din 
învăţământul preuniversitar din judeţul Vaslui, care au obţinut distincţii la competiţii 
şcolare judeţene, interjudețene/regionale, precum şi cadrelor didactice care s-au ocupat 
de pregătirea acestora.  

Cu majoritate de voturi: 27 voturi “pentru”, 2 voturi “împotrivă” (Angheluță 
Eduard și Iordache Viorel-Cornel) și 1 “abținere” (Prisacaru Dan-Eduard), a fost adoptată 
hotărârea privind aprobarea Regulamentului de acordare a stimulentelor financiare 
elevilor din învăţământul preuniversitar din judeţul Vaslui, care au obţinut distincţii la 
competiţii şcolare judeţene, interjudețene/regionale, precum şi cadrelor didactice care s-
au ocupat de pregătirea acestora. 

Nu a votat domnul consilier județean Turcu Constantin. 
  * 



                                             *    * 
III. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 

proiectul de hotărâre privind solicitarea transmiterii unor imobile din domeniul public al 
comunei Șuletea în domeniul public al județului Vaslui și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1. Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea consiliilor locale, și 

2. Dorin Emil, preşedintele comisiei de dezvoltare urbanistică şi amenajarea 
teritoriului, protecţia mediului înconjurător şi turism, administrarea domeniului public şi privat 
de interes judeţean, 

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele comisiilor cu aviz 
favorabil.  

Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (31 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 
solicitarea transmiterii unor imobile din domeniul public al comunei Șuletea în domeniul 
public al județului Vaslui. 

Nu a votat domnul consilier județean Cain Dan-Liviu. 
                                                                  * 
                                                               *    * 

IV. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind declararea de interes public județean a unor bunuri imobile 
și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1. Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea consiliilor locale, și 

2. Dorin Emil, preşedintele comisiei de dezvoltare urbanistică şi amenajarea 
teritoriului, protecţia mediului înconjurător şi turism, administrarea domeniului public şi privat 
de interes judeţean, 

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele comisiilor cu aviz 
favorabil.  

Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 
declararea de interes public județean a unor bunuri imobile. 
                                                                  * 
                                                               *    * 

V. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind modificarea și completarea inventarului bunurilor care 
aparțin domeniului public al județului Vaslui și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1. Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea consiliilor locale, și 

2. Dorin Emil, preşedintele comisiei de dezvoltare urbanistică şi amenajarea 
teritoriului, protecţia mediului înconjurător şi turism, administrarea domeniului public şi privat 
de interes judeţean, 

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele comisiilor cu aviz 
favorabil.  

Discuţii: 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, dă cuvântul 

domnului consilier județean, Gheorghe Veziteu. 

Domnul Gheorghe Veziteu luând cuvântul, își cere scuze că nu a auzit bine la 
punctul 3 de pe ordinea de zi și vine cu propunerea de a se identifica și alte asemenea bunuri, 
cum au fost acele drumurile comunale, pentru a rezolva și alte probleme ale unor comunități, 



dând exemplu încercarea de a găsi eventuale variante ocolitoare la Bârlad, la Vaslui, la 
Negrești, chiar la Huși, adică să se identifice și alte sectoare care s-ar putea prelua, în felul 
acesta sprijinind alte comunități mai mari, unde este nevoie. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, declară că se va 
examina fiecare solicitare, însă deocamdată, sunt câteva obiective care prezintă interes 
pentru județ, pentru care s-a solicitat acest lucru și care au fost sprijinite de consiliul 
județean, însă, dacă vor fi solicitări, se va analiza acest aspect. 

Domnul Gheorghe Veziteu luând cuvântul, vine cu sugestia ca toți consilierii să 
purceadă la identificarea unor asemenea oportunități, de care să se profite la momentul 
potrivit prin demersuri care să conducă la dezvoltarea județului. 

Domnul președinte este de acord cu astfel de sugestii, însă apreciază că sunt  greu 
de realizat dacă nu sunt resursele financiare necesare.  

De asemenea, cu privire la variantele ocolitoare, declară că acestea țin de 
drumurile naționale și că nu crede că consiliul județean le poate realiza, înainte de a avea o 
acoperire completă a covorului asfaltic a drumurilor județene. 

Domnul  Gheorghe Veziteu precizează că s-a referit doar la cele de nivel județean.   
Domnul președintele solicită consilierilor județeni, dacă cunosc asemenea obiective, 

să le aducă la cunoștință sau să întocmească propuneri. 
Nemaifiind discuții domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean 

Vaslui, solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  
Cu unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 

modificarea și completarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al 
județului Vaslui. 
                                                                  * 
                                                               *    * 

VI. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind aprobarea concesionării, prin atribuire directă, către 
Societatea AQUAVAS S.A. Vaslui a conductei de aducțiune Tutova – Bârlad, a 14 puțuri, 
precum și a mijloacelor fixe aferente și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1.Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea  consiliilor locale,  

2. Puf Vasile, preşedintele comisiei pentru strategii, prognoze,  programe de 
dezvoltare economico-socială, buget-finanţe şi integrare europeană, și 

3. Dorin Emil, preşedintele comisiei de dezvoltare urbanistică şi amenajarea 
teritoriului, protecţia mediului înconjurător şi turism, administrarea domeniului public şi privat 
de interes judeţean, 

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții celor trei comisii de specialitate prezintă rapoartele comisiilor cu aviz 
favorabil.  

Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (31 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 
aprobarea concesionării, prin atribuire directă, către Societatea AQUAVAS S.A. Vaslui a 
conductei de aducțiune Tutova – Bârlad, a 14 puțuri, precum și a mijloacelor fixe aferente. 

Nu a votat domnul consilier județean Iacob Liviu. 
* 

     *    * 
VII. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 

proiectul de hotărâre privind modificarea Actului Constitutiv al Societății “Lucrări, 
Drumuri și Poduri” S.A. Vaslui și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1.Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea  consiliilor locale, și  

2.Puf Vasile, preşedintele comisiei pentru strategii, prognoze,  programe de 
dezvoltare economico-socială, buget-finanţe şi integrare europeană,  



pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele comisiilor cu aviz 
favorabil.  

Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 
modificarea Actului Constitutiv al Societății “Lucrări, Drumuri și Poduri” S.A. Vaslui. 
                    * 
                                                               *    * 
 

VIII. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului „Creșterea capacității de gestionare a 
crizei COVID-19 la nivelul serviciilor publice socio-medicale subordonate UAT Județul 
Vaslui”, cod SMIS 139495 și a indicatorilor tehnico-economici aferenți și dă cuvântul 
următorilor consilieri: 

1.Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea  consiliilor locale,  

2. Puf Vasile, preşedintele comisiei pentru strategii, prognoze,  programe de 
dezvoltare economico-socială, buget-finanţe şi integrare europeană, și 

3. Turcu Constantin, secretarul comisiei pentru protecţia socială, protecţie copii, 
învăţământ, sănătate şi familie, cultură, culte şi sport, 

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții și secretarul celor trei comisii de specialitate prezintă rapoartele 
comisiilor cu aviz favorabil.  

Discuţii: 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, dă cuvântul 

domnului consilier județean Gheorghe Veziteu. 

Domnul Gheorghe Veziteu, luând cuvântul, aduce la cunoștința membrilor 
Consiliului Județean Vaslui faptul că există o eroare în antetul referatului de aprobare, în 
sensul că lipsește mențiunea ”Președinte”, care ar fi trebuit să fie prezent, în calitate de 
inițiator. 

Totodată, își exprimă mulțumirea în legătură cu inițierea acestui proiect de 
hotărâre. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, ia notă de  
observațiile făcute de domnul consilier și îi transmite că a fost informat de doamna secretar 
general și că e vorba de o eroare materială, referatul fiind semnat de către dumnealui. 

Domnul Gheorghe Veziteu, luând cuvântul, afirmă că aceeași eroare ar putea fi 
prezentă și la punctul 9 de pe ordinea de zi. 

Domnul președintele Dumitru Buzatu ia act de observațiile făcute și precizează că se 
vor corecta cele semnalate. 

Nemaifiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean 
Vaslui, solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 
aprobarea proiectului „Creșterea capacității de gestionare a crizei COVID-19 la nivelul 
serviciilor publice socio-medicale subordonate UAT Județul Vaslui”, cod SMIS 139495 și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți. 
                                                                  * 
                                                               *    * 

IX. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat pentru 
realizarea proiectului „Creșterea capacității de gestionare a crizei COVID-19 la nivelul 
serviciilor publice socio-medicale subordonate UAT Județul Vaslui”, cod SMIS 139495 și dă 



cuvântul doamnei Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, 
administraţie publică locală şi coordonarea consiliilor locale, pentru a prezenta raportul de 
avizare la proiectul de hotărâre. 

Președintele comisiei de specialitate prezintă raportul comisiei cu aviz favorabil.  
Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 

solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  
Cu unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 

aprobarea încheierii unui acord de parteneriat pentru realizarea proiectului „Creșterea 
capacității de gestionare a crizei COVID-19 la nivelul serviciilor publice socio-medicale 
subordonate UAT Județul Vaslui”, cod SMIS 139495. 
                                                                  * 
                                                               *    * 

X. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții al 
personalului din cadrul Muzeului Județean “Ștefan cel Mare” Vaslui și dă cuvântul 
următorilor consilieri: 

1. Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea consiliilor locale, și 

2. Turcu Constantin, secretarul comisiei pentru protecţia socială, protecţie copii, 
învăţământ, sănătate şi familie, cultură, culte şi sport,  

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președintele și secretarul celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele 
comisiilor cu aviz favorabil.  

Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 
modificarea organigramei și a statului de funcții al personalului din cadrul Muzeului 
Județean “Ștefan cel Mare” Vaslui. 
                    * 
                                                               *    * 

XI. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcții al personalului din cadrul 
Spitalului Județean de Urgenţă Vaslui și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1. Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea consiliilor locale, și 

2. Turcu Constantin, secretarul comisiei pentru protecţia socială, protecţie copii, 
învăţământ, sănătate şi familie, cultură, culte şi sport,  

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președintele și secretarul celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele 
comisiilor cu aviz favorabil.  

Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 
modificarea statului de funcții al personalului din cadrul Spitalului Județean de Urgenţă 
Vaslui. 
                                                                   * 
                                                                *    * 

XII. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind modificarea componenței Autorității Teritoriale de Ordine 
Publică Vaslui și dă cuvântul doamnei Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de 
disciplină, administraţie publică locală şi coordonarea consiliilor locale, pentru a prezenta 
raportul de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președintele comisiei de specialitate prezintă raportul comisiei cu aviz favorabil.  



Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu majoritate de voturi: 31 voturi “pentru” și 1 “abținere” (Cain Dan-Liviu), a 
fost adoptată hotărârea privind modificarea componenței Autorității Teritoriale de Ordine 
Publică Vaslui. 
            * 
                                                                *    * 

XIII. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind modificarea componenței Comisiei pentru Protecția Copilului 
Vaslui și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1. Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea consiliilor locale, și 

2. Turcu Constantin, secretarul comisiei pentru protecţia socială, protecţie copii, 
învăţământ, sănătate şi familie, cultură, culte şi sport,  

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții și secretarul celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele 
comisiilor cu aviz favorabil.  

Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (32 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 
modificarea componenței Comisiei pentru Protecția Copilului Vaslui. 

* 
*    * 

XIV. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre pentru aprobarea încheierii unui act adițional la Contractul de 
delegare nr. 18921/12.12.2018 privind „Serviciile pregătitoare aferente întreținerii și 
reparării drumurilor publice de interes județean, precum și serviciilor privind întreținerea 
curentă, periodică și reparații curente la drumurile publice de interes județean” și dă 
cuvântul următorilor consilieri: 

1. Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea consiliilor locale, și 

2. Dorin Emil, preşedintele comisiei de dezvoltare urbanistică şi amenajarea 
teritoriului, protecţia mediului înconjurător şi turism, administrarea domeniului public şi privat 
de interes judeţean, 

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele comisiilor cu aviz 
favorabil.  

Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (31 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea pentru 
aprobarea încheierii unui act adițional la Contractul de delegare nr. 18921/12.12.2018 
privind „Serviciile pregătitoare aferente întreținerii și reparării drumurilor publice de 
interes județean, precum și serviciilor privind întreținerea curentă, periodică și reparații 
curente la drumurile publice de interes județean”. 

Nu a votat domnul consilier județean Căciulă Mădălin-Claudiu. 
                             * 
                                                                *    * 

XV. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru 
obiectivul de investiție „Creșterea eficienței energetice a imobilelor C.S.E.I. Constantin 
Pufan Vaslui” și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1.Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea  consiliilor locale,  



2. Puf Vasile, preşedintele comisiei pentru strategii, prognoze,  programe de 
dezvoltare economico-socială, buget-finanţe şi integrare europeană, și 

3. Turcu Constantin, secretarul comisiei pentru protecţia socială, protecţie copii, 
învăţământ, sănătate şi familie, cultură, culte şi sport, 

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții și secretarul celor trei comisii de specialitate prezintă rapoartele 
comisiilor cu aviz favorabil.  

Nefiind discuții, domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, 
solicită Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu unanimitate de voturi (31 voturi “pentru”) a fost adoptată hotărârea privind 
aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru obiectivul de investiție 
„Creșterea eficienței energetice a imobilelor C.S.E.I. Constantin Pufan Vaslui”. 

Nu a votat domnul consilier județean Cain Dan-Liviu. 
      

* 
*    * 

XVI. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind rectificarea a IV-a a bugetului local al judeţului Vaslui, 
pe anul 2020 și dă cuvântul următorilor consilieri: 

1. Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea consiliilor locale,  

2. Puf Vasile, preşedintele comisiei pentru strategii, prognoze,  programe de 
dezvoltare economico-socială, buget-finanţe şi integrare europeană, 

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele comisiilor cu aviz 
favorabil.  

Discuţii: 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, cere permisiunea 

de a supune atenţiei plenului consiliului judeţean un amendament la proiectul de hotărâre 
privind rectificarea a IV-a a bugetului local al judeţului Vaslui, pe anul 2020: 

Dă citire amendamentului: 
«După publicarea pe site-ul Consiliului Județean Vaslui a proiectului de rectificare a 

bugetului local al județului Vaslui,  am constatat că este necesar să mai introducem modificări 
la 4 capitole bugetare si anume: 

 La Capitolul „ Sănătate”, Spitalul Județean de Urgență Vaslui nu are alocat niciun 
leu pentru achiziția de vouchere de vacanță pentru anul în curs.  Necesarul de fonduri pentru 
finanțarea acestui drept salarial este de 1.700.000 lei. La această dată, după analiza execuției 
bugetul local al județului, vă  informez că avem posibilitatea de a disponibiliza suma de 
1.000.000 lei, cu destinația de a finanța achiziția voucherelor de vacantă pentru Spitalul 
Județean de Urgentă Vaslui. În vederea rezolvării acestei situații va trebui să transferăm suma 
de 1.000.000 lei din bugetul local al județului, în bugetul instituțiilor publice și activităților 
finanțate integral sau parțial din venituri proprii, la capitolul “Sănătate”. 

Deoarece, foarte multe unități administrativ-teritoriale din județ întâmpină 
dificultăți financiare deosebite în asigurarea finanțării proiectelor locale, a diverselor servicii 
și activități publice, consider că este necesar să suplimentăm fondul de rezerva bugetară, cu 
suma de 5.000.000 lei. 

In ultima perioadă, tot mai multe lăcașuri de cult întimpină dificultăți în asigurarea 
funcționării instituțiilor si au solicitat insistent sprijin financiar din partea noastră. În vederea 
rezolvării acestei probleme, consider că este necesar să intervenim prin suplimentarea 
fondurilor cu această destinație, cu suma de 300.000 lei care va fi alocată în semestrul al II-lea 
anul curent. 

La capitolul „Asigurări și asistență socială”, în continuare, întâmpinăm probleme 
deosebite în asigurarea finanțării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Vaslui. Avem speranțe  că la următoarea rectificare a bugetului de stat să se asigure cea mai 



mare parte din sumele necesare pentru funcționarea instituției până la finele anului dar, până 
atunci, se impune să suplimentam bugetul actual cu suma de 1.000.000 lei, la „cheltuieli cu 
bunuri si servicii”. 

În vederea înscrierii în bugetul local al județului pe anul 2020 a acestor solicitări, 
propun următorul amendament: 

Art. 3 se modifică şi va avea următorul conținut: 
„Art.3. - La partea de cheltuieli a bugetului local al judeţului Vaslui pe anul 

2020, aşa cum a fost aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Vaslui nr. 
96/25.06.2020 privind rectificarea a III-a a bugetului local al judeţului Vaslui pe anul 
2020, se aprobă următoarele influenţe: 
                                                                           

                                         - lei - 

CHELTUIELI TOTALE:                                                             + 62.540.303                

      din care: 

- cheltuieli de personal                                                                       + 16.759.000 
- bunuri şi servicii                                                                               + 32.019.170 
- fond de rezerva bugetara                                                                    +5.000.000     
  
- transferuri între unităţi ale administraţiei publice                                +1.208.669 
- alte transferuri                                                                                     + 299.409                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
- asistență socială                                                                                   + 234.000 
- alte cheltuieli                                                                                       + 416.945 
- cheltuieli de capital                                                                           + 6.603.110 

  EXCEDENT                                                                                        - 6.679.303 

După articolele 5 si 6 se vor introduce noi articole, care determină renumerotarea 
tuturor articolelor din proiectul de hotărâre, astfel, 

După art. 5 se introduce un nou articol cu următorul conținut: 
“Art. 6.-   Cheltuielile la capitolul “ alte servicii publice generale” se suplimentează 

cu suma de 5.000.000 lei, la fond de rezervă bugetară la dispozitia autoritătilor locale. 
După art. 6, renumerotat art. 7,  se introduce un nou art.  cu următorul conținut: 
“Art. 8.-   Cheltuielile la capitolul “sănătate” se suplimentează cu suma de 1.000.000 

lei, la transferuri între unitati ale administratiei publice, la Spitalul Judetean de Urgentă 
Vaslui”. 

 Art. 7, renumerotat art. 9,  se modifică şi va avea următorul conținut: 
„Art.9.- (1) La capitolul „cultură, recreere şi religie” fondurile se diminuează 

cu suma de 481.049 lei. 
(2) Fondurile la Consiliul Județean Vaslui se diminuează cu suma de 

521.549 lei, la Muzeul „V. Pârvan” Bârlad se suplimentează cu suma de 30.000 lei și 
la Teatrul „V.I.Popa” Bârlad se suplimentează cu suma de 10.500 lei.  

(3) Transferurile curente între unități ale administrației publice  se 
diminuează cu suma de 40.000 lei, alte cheltuieli se suplimentează cu suma de 
246.945 lei, transferurile de capital între unități ale administrației publice se 
suplimentează cu suma de 80.500 lei, iar cheltuielile de capital se diminuează cu 
suma de 768.494 lei”. 

Art. 8, renumerotat art. 10, se modifică şi va avea următorul conținut: 
„Art.10.- (1) La capitolul „asigurări şi asistență socială” fondurile se 

suplimentează cu suma de 23.651.748 lei.  



(2) Cheltuielile de personal se suplimentează cu suma de 16.759.000 lei, 
cheltuielile cu bunuri și servicii se suplimentează cu suma de 6.560.170 lei, 
transferurile curente între unități ale administrației publice se suplimentează cu suma 
de 2.169 lei, alte transferuri se diminuează cu suma de 591 lei, alte cheltuieli se 
suplimentează cu suma de 170.000 lei și transferurile de capital între unități ale 
administrației publice se suplimentează cu suma de 161.000 lei. 

(3) Fondurile pentru Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Vaslui se suplimentează cu suma de 23.569.170 lei, pentru Centrul de 
asistență medico-socială Băcești se suplimentează cu suma de 162.430 lei, pentru 
Centrul de asistență medico-socială Codăești se suplimentează cu suma de 312 lei, 
pentru Căminul pentru persoane vârstnice Tutova se suplimentează cu suma de 427 lei, 
pentru Asociația Creștină de Misiune și Ajutorare Betania Bârlad se suplimentează cu 
suma de 32 lei, pentru Asociația Myosotis România – Bârlad se suplimentează cu suma 
de 61 lei, pentru Locuință Protejată pentru Persoane Vârstnice Avrămești se diminuează 
cu suma de 938 lei, pentru Asociația Congregația Surorilor Franciscane Misionare de 
Assisi- Filiala Huși se suplimentează cu suma de 130 lei, pentru Asociația „Zâmbet 
pentru Zâmbet” Floreni se suplimentează cu suma de 32 lei, pentru Fundația 
„Spurgeon” România – Filiala Agape Vaslui se suplimentează cu suma de 92 lei, iar 
pentru Consiliul Județean Vaslui se diminuează cu suma de 80.000 lei”. 

Conținutul Anexelor nr. 1, 3, 4, 5, 11, 11/1, 11/2, 11/3 și 11/4  se 
modifică în mod corespunzător.» 

Domnul președinte precizează că acestea sunt anexele, ca să se știe ce înseamnă 
aceste modificări și că acesta este amendamentul la proiectul de hotărâre nr.16 pe care-l 
supune dezbaterii. Întreabă dacă dorește cineva să intervină. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, dă cuvântul 
domnului vicepreședinte a Trifan Ciprian-Ionuț. 

Domnul Trifan Ciprian Ionuț, luând cuvântul, cere permisiunea de a supune atenţiei 
plenului consiliului judeţean un amendament la proiectul de hotărâre privind rectificarea a 
IV-a a bugetului local al judeţului Vaslui, subliniind că  va da citire acestui amendament 
care va fi supus votului colegilor din consiliul județean. 

 Aduce la cunoștința celor prezenți că la Registratura Consiliului Județean Vaslui  au 
sosit nenumărate adrese ale unităților administrativ-teritoriale din județul Vaslui, prin care se 
solicită sprijin privind alocarea de fonduri de la bugetul local al județului, pentru acoperirea 
unor cheltuieli generate atât de funcționarea instituțiilor până la finele anului, cât și de 
recepția   obiectivelor de investiții implementate la nivelul comunelor, pentru care trebuie să 
se asigure cofinanțare de la bugetul local al comunei.  

Precizează faptul că investițiile efectuate în comunele din județul Vaslui au atât 
finanțare europeană cât și  guvernamentală, prin  Programul Național de Dezvoltare Locală,  
fie L1, fie L2. Programul Național de Dezvoltare Locală -1 are  termen de finalizare anul 
acesta. Iar în cazul în care cofinanțarea nu este plătită în termenul prevăzut în contractul de 
finanțare, există riscul ca unitățile beneficiare să returneze integral sumele de bani atrase.  

Ținând cont de posibilitățile financiare limitate a unităților administrativ-teritoriale 
ale județului Vaslui și dorind evitarea  unor astfel de situații neplăcute, domnul vicepreședinte 
Ciprian-Ionuț Trifan propune repartizarea sumei de 5.005.000 lei, sumă care a fost rectificată 
anterior prin rectificarea a III-a, sumă  avută la dispoziție în fondul de rezervă, pentru 
următoarele unități administrativ-teritoriale  aflate în stare de extremă dificultate: Banca  
200.000 lei, Băcești 300.000 lei, Bogdănița 250.000 lei, Coroiești 200.000 lei, Dodești 200.000 
lei, Epureni 200.000 lei, Gârceni 200.000 lei, Ivănești 1.855.000 lei, Ivești 150.000, Poienești 
200.000 lei, Pușcași 300.000 lei, Munteni de Sus 200.000 lei, Pădureni 300.000 lei, Ibănești 
200.000 lei, Șuletea 100.000 lei și comuna Tutova 150.000 lei, totalul fiind de 5.005.000 lei. 



În vederea înscrierii amendamentului în bugetul local al județului pe anul 2020, 
propune ca  art. 3 și  anexele 1,3,4 și 5 să fie modificate corespunzător acestui amendament, 
după art.5 să fie introdus un nou articol care va deveni art.6, respectiv 7, în funcție și de 
numerotarea articolelor de la amendamentul anterior, și care va avea următorul cuprins: 
„cheltuielile de capital alte servicii publice generale” se suplimentează cu suma de 5.005.000 
lei, „fondul de rezervă bugetară la dispoziția unităților administrativ-teritoriale” se 
diminuează cu 5.005.000 lei” iar „transferurile curente între unitățile administrativ-
teritoriale” se suplimentează cu suma de 5.005.000 lei. Renumerotarea articolelor va fi făcută 
în funcție de trecerea amendamentelor. 

Domnul Ciprian-Ionuț Trifan, vicepreședintele Consiliului Județean Vaslui, 
subliniază că acesta este  amendamentul  său la proiectul de hotărâre,  venind cu precizarea 
că suma mai mare propusă pentru comuna Ivănești este pentru un proiect european; o parte 
din suma  necesară comunei Ivănești este luată print-un credit bancar de către această 
comună,  diferența urmând să fie acoperită de consiliul județean prin această rectificare. 
Încheie mulțumind.   

              Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, mulțumindu-i 
domnului Ciprian-Ionuț Trifan, spune că acestea au fost propunerile și întreabă dacă dorește 
cineva  să intervină.  

Domnul Gheorghe Veziteu, având permisiunea domnului președinte de a lua 
cuvântul, spune: „Domnule președinte, se pare că iar ne-ați pus în fața unui fapt împlinit. Rog 
să se consemneze în procesul verbal că protestez față de acest mod de lucru.” 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, îl asigură că a 
reținut solicitarea dumnealui. 

Domnul Gheorghe Veziteu continuă spunând: „Îmi exprim totala surprindere și 
totalul dezacord cu modul dumneavoastră și al domnului vicepreședinte de a acționa. Noi 
credem că ceea ce este legat de buget trebuie să se bucure de un timp de dezbatere și de 
analiză mult mai mare decât îl acordați dumneavoastră. Credem că sunteți extrem de 
subiectivi și extrem de neprincipiali în abordarea acestor probleme. Am mai spus-o și la 
votarea bugetului. Măcar 15 zile...” 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, intervine 
rugându-l pe domnul consilier Gheorghe Veziteu  să se abțină în formularea unor acuze de  
felul celor exprimate. 

Domnul Gheorghe Veziteu declară: „Nu mă pot abține, domnule președinte. Noi 
vorbim de lege”. 

Domnul Dumitru Buzatu , președintele Consiliului Județean Vaslui, răspunde 
domnului consilier că  trebuie să se abțină, că  poate face orice observație în legătură cu 
situația  și poate constata că dumnealui   a deviat de la acest lucru, dar să discute în legătură 
cu principialitatea, cu moralitatea, cu competența consilierilor județeni e mai complicat, 
pentru că va fi nevoit să îl oprească. „Pentru că nu am pus niciodată la îndoială priceperea, 
competența, principialitatea dumneavoastră și nici nu am de gând să fac acest lucru”, a 
încheiat domnul Dumitru Buzatu. 

Domnul Gheorghe Veziteu răspunde că dumnealor vorbesc despre prevederile legale 
cu privire la punerea la dispoziție a materialelor, concret, și „Nu putem să eludăm la infinit 
chestiunea asta”. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, lansează 
rugămintea ca domnul Gheorghe Veziteu să precizeze dacă nu înțelege prevederile legale. 

Domnul Gheorghe Veziteu răspunde: „Nu este drept, nu este corect cum faceți 
dumneavoastră. Și avem și noi niște amendamente, să știți!” 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, îi răspunde 
domnului consilier că are tot dreptul, rugându-l totodată să se exprime coerent pentru că, 



prima dată i se reproșează că depune amendamente și după aceea domnul consilier își exprimă 
opinia de a depune și dumnealui amendamente. „Ori vreți să depuneți, ori sunteți 
împotrivă!”, spune domnul președinte. 

Domnul Gheorghe Veziteu subliniază: „Ne vedem nevoiți. La momentul acesta luăm 
decizia să depunem și noi amendamente, ca un răspuns la provocarea dumneavoastră”. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, afirmă că nu îi 
provoacă. 

Domnul Gheorghe Veziteu spune că ei au dreptul  să exprime opinii politice și cere 
permisiunea să-și spună ideile și părerile în ceea ce privește acest punct de pe ordinea de zi. 
Precizează că  bugetul nu se poate discuta în ședință pur și simplu citind  de pe o hârtie. „Am  
trei amendamente și vă rog să le consemnați. Deci, un amendament cu privire la aprobarea 
sumei de 200.000 de lei comunei Vetrișoaia. Pentru lucrări de drumuri. Amendamentul îl am 
aici, dacă e nevoie îl voi trimite și prin email”.  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, îl roagă pe 
domnul Veziteu să dea citire amendamentului la proiectul de hotărâre privind rectificarea a 
IV-a a bugetului local al judeţului Vaslui, din partea grupului consilierilor județeni ai 
Partidului Național Liberal, pentru a putea fi supus la vot. 

Domnul Gheorghe Veziteu, făcând referire la primul amendament, precizează că  
primăria comunei Vetrișoaia a solicitat sprijin financiar pentru plată lucrări drumuri executate 
de „Viacons Rutier”. Ca urmare, vine cu  propunerea pentru alocarea sumei de 200.000 de lei 
comunei Vetrișoaia, din fondul de rezervă bugetară. 

 Cu privire la cel de-al doilea amendament, pe care-l arată și la cameră, la 
proiectul de hotărâre privind rectificarea a IV-a al bugetului local al județului pe anul 2020, 
menționează că  Primăria comunei Oltenești, județul Vaslui, a solicitat sprijin pentru plata 
indemnizației de însoțitor persoane cu handicap și indemnizații pentru persoane cu handicap. 
Ca urmare, propune alocarea sumei de 200.000 de lei comunei Oltenești județul Vaslui, din 
fondul de  rezervă. „Nu vă mai spun că toate comunele au nevoi mult mai mari decât ceea ce 
spun eu aici. Pe care, însă,  dumneavoastră nu vreți să le vedeți, vedeți cu prioritate pe cele 
de la Ivănești”, observă domnul consilier.  

În continuare, domnul Gheorghe Veziteu prezintă cel de-al treilea amendament la 
proiectul de hotărâre privind rectificarea a IV-a al bugetului local al județului Vaslui pe anul 
2020 și-l arată  la cameră. Declară  că  Primăria comunei Tanacu din județul Vaslui a solicitat, 
la fel ca Primăria Oltenești, sprijin financiar pentru plata indemnizațiilor însoțitorilor de 
persoane cu handicap și indemnizații pentru persoane cu handicap. Propune alocarea sumei de 
150.000 de lei comunei Tanacu, din fondul de rezervă bugetară  la dispoziția autorităților 
locale. „Și putem continua, dar ne oprim la acestea” spune în încheiere domnul consilier. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele consiliului județean,  îl invită pe domnul 
consilier să nu se abțină și să continue. 

Domnul Gheorghe Veziteu răspunde: „Eu am depus aceste trei amendamente. Și am 
făcut remarcile pe care vi le-am spus cu privire la maniera dumneavoastră de a face 
rectificări bugetare”. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui,  dă cuvântul 
domnului consilier Liviu Iacob. 

Domnul Liviu Iacob, luând cuvântul, subliniază că, în primul rând,  rectificarea 
aceasta a fost pusă pe ultima sută de metri, conform aceleași proceduri: s-a pus rectificarea, 
apare domnul vicepreședinte cu un amendament în care se dau bani la comune, cu toate că, 
prin suplimentarea cu 5.000.000 de lei a fondului de rezervă era clar că urma această 
distribuire către comune. Nu înțelege de ce nu s-au făcut de la început în proiectul de 
hotărâre. Pe de altă parte și domnul președinte a prezentat un amendament, l-a citit  și e de 
părere că nimeni nu a înțeles nimic, pentru că cei prezenți nu au avut o hârtie în față asupra   



căreia să se concentreze și să înțeleagă exact  problema pe care a ridicat-o domnul președinte 
Dumitru Buzatu.  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui,  răspunde că 
propunerea  pentru articolul 8 renumerotat spune așa: „cheltuielile la capitolul sănătate se 
suplimentează cu un milion de lei”, și-l întreabă pe domnul Iacob, ce altceva crede că se află 
acolo? 

Domnul Liviu Iacob e de părere că  amendamentul prezentat, așa la cameră,  n-a 
fost înțeles de nimeni  și că singurul care  a înțeles este domnul președinte care l-a citit. În 
rest, nu a înțeles nimeni nimic. A ținut să precizeze: „După părerea mea ați recurs la o mare 
ticăloșie prin această procedură, de a ne fenta din nou și a da din nou bani numai comunelor 
PSD”. În continuare, vine cu exemplul  comunei Pădureni pentru care au fost alocați bani 
pentru a patra oară în acest an, în timp ce  la comuna Vetrișoaia, crede că e a patra solicitare 
prin care s-a cerut alocarea a  200.000 de lei în vederea  acoperirii cheltuielilor pentru un 
drum,  la care domnul vicepreședinte Ciprian Trifan a promis că va da banii aceia. „Haideți să 
încetăm odată cu ticăloșia asta să ne puneți în fața faptului împlinit”.  Totodată, domnul 
consilier Iacob subliniază că Partidul Social Democrat are majoritatea, dar niciodată un proiect 
de rectificare nu a fost supus dezbaterii publice, conform legii. Că întotdeauna s-a recurs la 
acest „șiretlic”. „Sunteți într-adevăr un politician  care vă pricepeți să faceți și golăniile astea 
mărunte”, a comentat domnul Iacob, fiind de părere că domnul Dumitru Buzatu, în calitatea 
dumnealui de președinte, ar fi trebuit să aibă în vedere toate comunele județului, nu numai pe 
cele preferate. Încheie exprimându-și părerea de rău cu privire la faptul  că de fiecare dată se  
ajunge la niște discuții de genul acesta, în timp ce s-ar  putea aloca și comunelor PNL suma de 
600.000 de lei ca să-și rezolve problemele. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui,  răspunde că, în 
primul rând,  nu își amintește să se fi  exprimat vreo singură dată, de-a lungul multor ani de 
când ei doi se cunosc, în acest fel, despre domnul consilier. În al doilea rând, a satisfăcut și 
solicitările comunelor PNL, în măsura în care acestea au intrat în criterii de alocare sau în 
acele dispoziții de urgență pe care le-a abordat atunci când a repartizat sume;  evident, 
aceste sume le-a transferat din fondul consiliului județean de rezervă aflat la dispoziția 
autorităților locale și nu din celelalte, pentru obiective realizate de unitățile administrativ-
teritoriale care, din punctul dumnealui de vedere, sunt de o mare importanță. Și în această 
hotărâre, din câte a reținut dumnealui- pentru că nu are în față propunerea domnului 
vicepreședinte Ciprian Trifan, dar o să-i sosească imediat-,  sunt cuprinse comune ale PNL. A 
luat notă, făcând  precizarea  că e dreptul domnului consilier Gheorghe Veziteu, de a depune 
amendamente. A subliniat că va fi examinată posibilitatea de a satisface aceste solicitări ale 
unităților administrativ-teritoriale care sunt gestionate de primari ai PNL. Dar cu toate 
acestea, niciodată, dumnealui nu a fost auzit de cei prezenți  exprimându-se în acest fel la 
adresa unei persoane, a unui consilier județean, folosind asemenea noțiuni, epitete. Domnul 
președinte  recomandă să se continue a se lucra într-un mod corect și legal, până la finalizarea 
acestui mandat, cum speră că și domnii consilieri  vor  regla cel puțin modalitatea de 
exprimare, dacă nu în mandatul acesta, atunci în mandatul viitor.            

 Domnul Liviu Iacob arată că așa apare în ochii dumnealor, așa apare modalitatea 
prin care „conducerea consiliului județean driblează legislația”.  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, precizează că nu 
înțelege semnificația expresei „driblat”, nici nu își bate capul cu aceasta, este o exprimare 
care a intrat în obișnuința domniilor lor. Vine cu propunerea, dacă domniile lor au ceva 
sugestii, amendamente de depus, să  spună lucrul acesta. 

Domnul Liviu Iacob răspunde : „Înțeleg că exprimarea a intrat în obișnuința  
noastră și modalitatea de a învârti lucrurile a intrat în obișnuința dumneavoastră”. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, subliniază: 
„Modalitatea de a acționa numai legal, pentru că nicio situație de care ne acuzați 
dumneavoastră nu s-a dovedit a fi ilegală. În consecință, acționăm legal și satisfacem 



solicitările unităților administrativ-teritoriale în acest cadru”, după care întreabă în plen 
dacă mai sunt propuneri. 

Domnul Liviu Iacob vine cu propunerea să fie dați bani și la primăriile PNL, și anume 
suma de  600.000 de lei propusă de colegul său domnul Gheorghe Veziteu. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, spune că, în mai 
multe rânduri, a precizat faptul că nu se dau bani primăriilor PNL, PSD  sau altor formațiuni 
politice, ci se acordă sprijin unităților administrativ-teritoriale, indiferent de culoarea politică 
a edililor sau de majoritățile din consiliul local. Și s-a făcut lucrul acesta de-a lungul multor 
ani, pentru majoritatea unităților administrativ-teritoriale; a concluzionat că  până acum, nu a 
întâlnit nicio unitate administrativ-teritorială care să fi protestat, în măsura în care consiliul 
județean poate să acorde tuturor sprijinul său. 

Doamna Mihaela-Simona Polak cere permisiunea de a spune și dumneaei câteva 
cuvinte, afirmând că este clar că domnul președinte „nu se dezice”, la fel și domnul 
vicepreședinte Ciprian Trifan. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, răspunde că este 
om de cuvânt.  

Doamna Mihaela-Simona Polak confirmă că așa este, domnul președinte este om de 
cuvânt. Continuă precizând că de jumătate de an, dumneaei personal, în numele PNL, a 
solicitat o sumă de 200.000 de lei pentru comuna Vetrișoaia, fiind de părere că este unul 
dintre puținii primari care nu a fost pe la ușa domnului președinte. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, subliniază că nu 
așteaptă niciun primar să vină la ușa dumnealui.  

Doamna Mihaela-Simona Polak comentează că se  duce domnul președinte la ei, în 
tot județul. „Așa este. Asta este pușculița, pentru că urmează alegerile locale”. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, o roagă pe 
doamna Mihaela-Simona Polak  să se  abțină de la asemenea acuzații. 

Doamna Mihaela-Simona Polak îl întreabă pe domnul președinte, de ce? Dumneaei 
susține că niciodată cererile anumitor primari nu sunt bune, că i-a sfătuit să facă zeci de cereri  
cu  care domnul președinte nu a fost de acord. Că sunt  o grămadă de cereri depuse la 
dumnealui și că pe niciuna nu dorește s-o onoreze. Dacă dumneaei se mai poate uita pe lista  
pe care a scris-o în mare viteză, pentru că domnul Ciprian Trifan a citit foarte repede, ar 
putea să reconstituie traseul pe care l-a avut domnul președinte în ultimele zile prin județ. 
Doamna consilier, adresându-se direct domnului președinte, consideră că indiferent de cine 
crede dumnealui  că este, procedează total greșit, că nu este corect ceea ce face. Că este 
inadmisibil  să vină, să întoarcă în această ședință cu un amendament, întreaga rectificare 
bugetară. Consilierii județeni s-au așteptat la acest lucru, iar domnul președinte ar fi putut 
măcar să spună cum va fi rezerva bugetară pe care o vor împărți. Doamna Mihaela-Simona 
Polak  susține că domnul președinte nu a spus nimic și că dumnealui s-a plimbat prin tot 
județul două săptămâni și a făcut o rectificare. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, îi răspunde 
doamnei consilier că dumneaei are dreptul să sfătuiască pe cine dorește. Își cere scuze că nu  
i-a  cerut voie să se deplaseze în județ, dar o anunță că nu s-a plimbat așa de mult pentru că a 
avut drumuri de București.  

Doamna Mihaela-Simona Polak declară  că vrea să-i  spună domnului președinte că 
ar trebui ca măcar acum,  în cel de-al doisprezecelea ceas, să aprobe cele trei amendamente, 
unor unități administrativ-teritoriale care din nefericire nu sunt PSD. Din nefericire pentru 
dumnealui. Adresează rugămintea   să ia în calcul acest lucru și să-și reamintească că de 
jumătate de an cere bani pentru comuna Vetrișoaia și nu vrea să-i dea.  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, e de părere că 
este vorba de o diferență de opinii în ceea ce privește abordarea acestui sprijin  care este 



acordat unităților administrativ-teritoriale. Sprijinul acesta  nu se dă după cum vrea fiecare, ci 
se acordă  pe baza unei abordări obiective, analizând execuția bugetară pentru obiectivele 
care sunt cu cofinanțări și tot așa mai departe. Domnul președinte spune că nu-i poate 
împiedica   să abordeze problema alocării sumelor în acest fel însă, aici se ține cont în cea mai 
mare parte doar de criteriile obiective, a celor care aduc atingere activităților celor care cer. 

Doamna Mihaela-Simona Polak vrea să știe ce înseamnă la domnul președinte 
obiectivitate? 

Domnul Dumitru Buzatu , președintele Consiliului Județean Vaslui, răspunde că 
lucrurile acestea au definiții și că înțelege că îi este greu. 

Doamna Mihaela-Simona Polak  întreabă ce înțelege domnul președinte, că 
dumnealui este „atât de deștept și alții sunt atât de proști”?  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, precizează că 
dumnealui nu crede, nu a susținut, ci dumneaei a spus. A continuat precizând că se ține cont 
de niște lucruri obiective, de situații obiective din administrația publică. Și nu e una, o 
localitate sau alta, ci numai în acest caz, dar crede  că toate localitățile au fost în această 
situație. Numai în acest caz, uitându-se pe amendamentul domnului Trifan, sunt 16 unități 
administrativ-teritoriale. 

Doamna Mihaela-Simona Polak face observația că sunt cam aceleași localități.  

Domnul Liviu Iacob intervine zicând că Einstein a spus că totul este relativ, deci și 
obiectivitatea domnului președinte este relativă, în funcție de interese.  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, e de părere că 
dacă fiecare  stă să comenteze concepția lui Einstein despre relativitate sau teoria 
relativității, nu crede că o să-i ajute foarte mult în ceea ce privește această rectificare 
bugetară. 

Domnul Liviu Iacob afirmă că relativ o să se uite și domnul președinte la propunerile 
dumnealor și  probabil o să dea semnalul să fie votat. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, răspunde că se va 
uita cu mare plăcere  și pe propunerile dumnealor, însă deocamdată, dacă nu mai sunt 
intervenții ar trece mai departe, la vot. 

Adresează rugămintea ca fiecare dintre membrii consiliului să-și exprime votul, cu  
precizarea să trebuie  apăsat pe butonul albastru pentru trimiterea votului.  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, supune votului 
amendamentul propus de domnia sa: aprobat cu majoritate de voturi: 23 voturi “pentru” 
(Angheluță Eduard, Braniște Sorin, Brănici Gigi, Buzatu Dumitru, Cain Dan-Liviu, Cazacu 
Eduard, Căciulă Mădălin Claudiu, Ciovnicu Costel-Cătălin, Croitoru Gheorghe, Dorin Emil, 
Feraru Ciprian-Cosmin, Galiță Alexandru-Adrian, Idriceanu Marioara, Iordache Viorel-Cornel, 
Maftei Nelu-Vasilică, Mariciuc Vasile, Onu Maria, Pricop Ghiorghe, Prisacaru Dan-Eduard, Puf 
Vasile, Steimberg Eugenia, Stoichici Florin și Trifan Ciprian-Ionuț), 6 voturi “împotrivă” 
(Dogaru Ciprian-Cătălin, Pleșu Gheorghe, Ștefănescu Constantin, Timofte Ana-Gabriela, Turcu 
Constantin și Veziteu Gheorghe) și 2 “abțineri” (Iacob Liviu și Polak Mihaela-Simona).  

Nu a votat domnul consilier județean  Cloșcă Ionel. 
 

* 
Participă la videoconferință doamna consilier județean Plăcintă Gabriela. 
Numărul consilierilor județeni prezenți este 33. 
 

* 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, supune votului 

amendamentul propus de domnul vicepreședinte al consiliului județean Trifan Ciprian-Ionuț: 
aprobat cu majoritate de voturi: 23 voturi “pentru” (Angheluță Eduard, Braniște Sorin, 
Brănici Gigi, Buzatu Dumitru, Cazacu Eduard, Căciulă Mădălin Claudiu, Ciovnicu Costel-



Cătălin, Croitoru Gheorghe, Dorin Emil, Feraru Ciprian-Cosmin, Galiță Alexandru-Adrian, 
Iordache Viorel-Cornel, Maftei Nelu-Vasilică, Mariciuc Vasile, Onu Maria, Plăcintă Gabriela, 
Polak Mihaela-Simona, Pricop Ghiorghe, Prisacaru Dan-Eduard, Puf Vasile, Steimberg Eugenia, 
Stoichici Florin și Trifan Ciprian-Ionuț) și 9 voturi “împotrivă” (Cain Dan-Liviu, Dogaru 
Ciprian-Cătălin, Iacob Liviu, Pleșu Gheorghe, Ștefănescu Constantin, Timofte Ana-Gabriela, 
Turcu Constantin, Veziteu Gheorghe, Idriceanu Marioara). 

Nu a votat domnul consilier județean Cloșcă Ionel. 
* 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, supune spre 
aprobare propunerea domnului Veziteu și anume: alocarea a 200.000 de lei pentru lucrări de 
drumuri și poduri pentru  comuna Vetrișoaia, 200.000 de lei indemnizații pentru asistența 
socială, 150.000 de lei pentru asistența socială  de la Tanacu. Face mențiunea că din acest 
moment, din fondul de rezervă, chiar dacă s-ar vrea nu s-ar mai putea  aloca nimic;  urmează 
să fie reîntregit fondul de rezervă, iar solicitările acestea vor face parte din cererile care vor fi 
soluționate în ședința din luna august. De asemenea, face precizarea că în ceea ce privește 
indemnizațiile persoanelor cu handicap sau ale însoțitorilor persoanelor cu handicap, lucrurile 
sunt ceva mai complicate pentru că acestea au fost asigurate într-o anumită proporție, 
conform prevederilor legale, prin contribuția  unității administrativ-teritoriale de 50% și 50% de 
la bugetul de stat.  Domnul Dumitru Buzatu spune că în acest moment, trebuie constatat că 
județul are de-a face cu o situație aproape inadmisibilă, întrucât s-a greșit sau au fost editate 
greșit anexele la legea de rectificare de acordare a unui sprijin unităților administrativ-
teritoriale (propusă de Guvern și  adoptată de Parlament), iar acestea au rămas fără  sprijin 
financiar.  
           Din punctul dumnealui de vedere,  lucrul acesta  a creat o anumită dificultate, întrucât 
sumele pentru acei care nu aveau banii necesari pentru asistența socială au fost alocate încă 
de la echilibrarea bugetară, până la completarea bugetului;  până la închiderea bugetului, 
consiliul județean  a alocat bani încă din ședința în care au fost  distribuite  sumele de 
echilibrare.  
 

 
          Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, supune votului cele 
trei amendamente propuse de grupul consilierilor județeni ai Partidului Național 
Liberal: respins cu majoritate de voturi: 10 voturi “pentru” (Braniște Sorin, Dogaru 
Ciprian-Cătălin, Iacob Liviu, Pleșu Gheorghe, Polak Mihaela-Simona, Ștefănescu Constantin, 
Timofte Ana-Gabriela, Turcu Constantin, Veziteu Gheorghe și Idriceanu Marioara), 20 voturi 
“împotrivă” (Angheluță Eduard, Brănici Gigi, Buzatu Dumitru, Cazacu Eduard, Cain Dan-Liviu, 
Căciulă Mădălin Claudiu, Ciovnicu Costel-Cătălin, Croitoru Gheorghe, Dorin Emil, Feraru 
Ciprian-Cosmin, Iordache Viorel-Cornel, Maftei Nelu-Vasilică, Mariciuc Vasile, Onu Maria, 
Plăcintă Gabriela, Pricop Ghiorghe, Prisacaru Dan-Eduard, Puf Vasile, Steimberg Eugenia și 
Stoichici Florin) și 2 “abțineri” (Galiță Alexandru-Adrian și Trifan Ciprian-Ionuț).  

Nu a votat domnul consilier județean Cloșcă Ionel. 
 
Domnul Liviu Iacob spune că nu este normal ceea ce face domnul președinte. Vine 

pe „ascuns”, face aceste rectificări. 
Domnul Dumitru Buzatu , președintele Consiliului Județean Vaslui, e de părere că 

întrucât a fost exprimat votul colegilor și el a fost, în mod normal și legal,  contra acestei 
propuneri. 

Domnul Liviu Iacob zice că  procedura nu este normală, nu e corectă. Spune că îi 
pare rău că „își bate joc de ei”, având în vedere poziția în care se află și poziția de majoritate 
pe care o are.  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, îl asigură că nu a 
încercat niciodată și  crede că a fost politicos. I-a oferit posibilitatea de a lua cuvântul și de  a 
interveni oricând. Din fericire sau din nefericire, cum vrea să considere, mecanismul 
democratic se bazează pe această decizie majoritară. 



Domnul Liviu Iacob precizează că normal așa este. Și de fiecare dată când a fost așa 
o majoritate, „de fiecare dată s-au făcut numai prostii”. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, răspunde: „Până 
acum susțineați că hipnotizez colegii. Acum nu am avut această posibilitate, suntem în fața 
unei camere de luat vederi.” 

 
 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, solicită 

Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  
Cu majoritate de voturi: 22 voturi “pentru” (Angheluță Eduard, Braniște Sorin, 

Brănici Gigi, Buzatu Dumitru, Cazacu Eduard, Căciulă Mădălin Claudiu, Ciovnicu Costel-
Cătălin, Croitoru Gheorghe, Dorin Emil, Feraru Ciprian-Cosmin, Galiță Alexandru-Adrian, 
Iordache Viorel-Cornel, Maftei Nelu-Vasilică, Mariciuc Vasile, Onu Maria, Plăcintă Gabriela, 
Pricop Ghiorghe, Prisacaru Dan-Eduard, Puf Vasile, Steimberg Eugenia, Stoichici Florin și 
Trifan Ciprian-Ionuț), 8 voturi “împotrivă” (Dogaru Ciprian-Cătălin, Iacob Liviu, Polak 
Mihaela-Simona, Ștefănescu Constantin, Timofte Ana-Gabriela, Turcu Constantin, Veziteu 
Gheorghe și Idriceanu Marioara) și 1 “abținere” (Pleșu Gheorghe), a fost adoptată hotărârea 
privind rectificarea a IV-a a bugetului local al judeţului Vaslui, pe anul 2020. 

Nu au votat domnii consilieri județeni Cain Dan-Liviu și Cloșcă Ionel. 
                                                                  * 
                                                               *    * 

XVII. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
proiectul de hotărâre privind rectificarea a IV-a a bugetului instituţiilor publice şi 
activităţilor finanţate integral sau parţial  din venituri proprii pe anul 2020 și dă cuvântul 
următorilor consilieri: 

1. Steimberg Eugenia, preşedintele comisiei juridică şi de disciplină, administraţie 
publică locală şi coordonarea consiliilor locale, și 

2. Puf Vasile, preşedintele comisiei pentru strategii, prognoze,  programe de 
dezvoltare economico-socială, buget-finanţe şi integrare europeană, 

pentru a prezenta rapoartele de avizare la proiectul de hotărâre. 

Președinții celor două comisii de specialitate prezintă rapoartele comisiilor cu aviz 
favorabil.  

Discuţii: 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, cere permisiunea 

de a supune atenţiei plenului consiliului judeţean un amendament la proiectul de hotărâre 
rectificarea a IV-a a bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau 
parţial  din venituri proprii pe anul 2020: 

Dă citire amendamentului: 
 „După publicarea pe site-ul Consiliului Județean Vaslui a proiectului de rectificare a 

bugetului instituțiilor publice si activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii 
pe anul 2020,  am constatat ca este necesar să mai introducem o modificare la un  capitol 
bugetar si anume: 

 La Capitolul „ sănătate”, Spitalul Județean de Urgenta Vaslui nu are alocat niciun 
leu pentru achiziția de vouchere de vacantă, pentru anul în curs.  Necesarul de fonduri pentru 
finanțarea acestui drept salarial, este de 1.700.000 lei. Vă reamintesc ca în bugetul local al 
județului ați aprobat  suplimentarea fondurilor cu suma de 1.000.000 lei, cu destinația de a 
finanța achiziția voucherelor de vacantă, pentru Spitalul Județean de Urgentă Vaslui.  

In vederea înscrierii în bugetul instituțiilor publice si activităților finanțate integral 
sau parțial din venituri proprii pe anul 2020 a acestei solicitări, propun următorul 
amendament: 

Art. 1 se modifică şi va avea următorul conținut: 
„Art.1.- La partea de venituri a bugetului instituţiilor publice şi activităţilor 

finanţate integral sau parţial din venituri proprii pe anul 2020, aşa cum a fost aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Judeţean Vaslui nr. 97/25.06.2020 privind rectificarea a III-a a bugetului 



instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii pe anul 
2020, se aprobă următoarele influenţe: 

                                                                                                                                  - 
lei- 

          VENITURI TOTALE:                                                                   + 3.170.742 

          din care:  

  - venituri din contractele încheiate cu casele de asigurări  

sociale de sănătate                                                                                   - 65.000  

  - venituri din contractele încheiate cu direcțiile de sănătate  

publică alocate de la bugetul de stat                                                       + 365.000 

  - donații și sponsorizări                                                                      + 1.500.000 

  - sume alocate de la bugetul de stat pentru stimulentul de risc                + 20.000 

  - subvenții pentru instituții publice                                                          - 38.258 

  - subvenții de la bugetele locale pentru finanțarea cheltuielilor curente 

 din domeniul sănătății                    +1.000.000 

  - subvenții pentru instituții publice destinate secțiunii de dezvoltare      + 241.500 

  - sume alocate pentru stimulentul de risc, de la alte administrații        + 147.500” 

Art. 2 se modifică şi va avea următorul conținut: 
„Art.2.- La partea de cheltuieli a bugetului instituțiilor publice şi activităților 

finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2020, aşa cum a fost aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Judeţean Vaslui nr. 97/25.06.2020 privind rectificarea a III-a a bugetului 
instituțiilor publice şi activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 
2020, se aprobă următoarele influențe: 

                                                                                                                             - lei- 

          CHELTUIELI TOTALE:                                                             + 3.170.742 

          din care: 

  - cheltuieli de personal                                 +1.000.000 

  - bunuri și servicii                                                                            + 1.929.242 

  - cheltuieli de capital                                                                        + 241.500” 

Art. 4 se modifică şi va avea următorul conținut: 
„Art.4.- (1) La capitolul „sănătate” fondurile se suplimentează cu suma de 

2.967.500 lei. Cheltuielile de personal se suplimentează cu suma de 1.000.000 lei si 
cheltuielile cu bunuri și servicii se suplimentează cu suma de 1.967.500 lei, la Spitalul 
județean de urgență Vaslui”. 

Conținutul Anexelor nr. 1, 2, 3, 4 si 4b se modifică în mod corespunzător. 



Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, precizează că 
motivarea acestui amendament este foarte simplă. La capitolul „sănătate” pentru acest an, 
Spitalul Județean de Urgență nu a avut nici un leu pentru voucherele de vacanță, așa încât 
consiliul județean  a acordat un sprijin de un milion de lei din necesarul de un 1.700.000 de 
lei, rămânând ca după ce vor fi puse în funcțiune și amendamentele adoptate în ședința 
ordinară, reîntregirea fondului de rezervă și celelalte consecințe care decurg de aici, să se 
găsească bani atât pentru solicitările făcute pentru unitățile administrativ-teritoriale, cât și 
pentru plata integrală a voucherelor la Spitalul Județean de Urgență Vaslui. 

Domnul Liviu Iacob adresează rugămintea ca domnul președinte, ca și în cazul  
primului amendament de la proiectul anterior, „să traducă” puțin ceea ce dumnealui a citit, 
pentru că nu a înțeles nimeni în afară de dumnealui. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, explică că a 
rezumat ce conține amendamentul: alocarea unei sume de 1.000.000 lei pentru Spitalul 
Județean de Urgență Vaslui, pentru achiziția de vouchere de vacanță. Necesarul este de 
1.700.000 de lei. Dar nemaifiind restul de bani, cei  700.000 de lei vor fi alocați în ședința 
următoare. Consiliul județean are disponibil doar 1.000.000 de lei pentru achiziția de vouchere 
de vacanță și, în consecință, a propus această modificare bugetară. 

Domnul Gheorghe Veziteu își cere permisiunea de a-l întreba pe domnul președinte, 
dacă, de exemplu, conținutul acestui amendament nu ar fi putut fi pus la dispoziția 
consilierilor județeni, mai devreme cu 2-3 zile. Întreabă de ce pune dumnealui, inclusiv 
comisia de specialitate, în imposibilitatea de a cunoaște materialele, dar o întreabă dacă este 
de acord cu materialul, așa  cum a procedat și în cazul  punctului precedent de pe ordinea de 
zi. Domnul consilier afirmă că  oamenii și-au dat acordul, iar șeful comisiei  și-a exprimat un 
punct de vedere favorabil în necunoștință de cauză, așa cum s-a întâmplat de atâtea ori. 
Consideră că nu este normal cum se procedează,  pentru că  aproape nu se pricepe nimic  din 
toate sumele  înșiruite de domnul președinte și nu este corect așa pentru că, dacă dumnealor  
nu au această posibilitate,  ce să mai zică  de un cetățean care urmărește ședința. Ca urmare, 
„ Noi  o să votăm în consecință. În raport cu modul dumneavoastră  de a propune materiale și 
de a le susține aici”. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, precizează că 
înțelege că domnul consilier trebuie să se elibereze de o anumită presiune, că nu a făcut nicio 
referire la capacitatea de înțelegere a vreunui coleg și nu a obligat comisia de specialitate să 
se pronunțe „pentru”  sau „contra”. Se pronunță cum dorește. Domnia sa a adus în fața 
membrilor consiliului județean, în mod legal, acest amendament pe care l-a explicat în ce 
constă și care poate fi apreciat de fiecare. Dacă știa, dădea niște explicații amănunțite și la 
celelalte, dar domnia sa crede că după ce  chestiunile acestea sunt discutate de un an întreg, 
toată lumea  ar cam trebui să știe. 

Domnul Gheorghe Veziteu insistă asupra faptului că cele prezentate de domnul 
președinte ar fi putut scrise în materialul de ședință măcar cu  cinci zile înainte, „dacă totul e 
atât de simplu și atât de clar”. „Nu este corect ce faceți!” 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, repetă că se fac 
niște eforturi, dar nu o să mai spună acest lucru pentru că este o acțiune legală cea pe care a 
întreprins-o și nu trebuie să dea o mie de explicații. Totuși, precizează următoarele: lucrurile 
acestea nu sunt chiar la îndemâna consiliului județean și se caută  ultimele resurse pentru că 
nu sunt bani pentru echilibrare, au fost epuizat toți. Subliniază că Guvernul nu a alocat niciun 
leu pentru echilibrarea  bugetelor unităților administrativ-teritoriale întrucât a încurcat  
anexele din lege și nu le-a dat niciun ban. Nu mai spune de cofinanțarea proiectelor. Niciun leu 
pentru plata asistenței sociale deși, potrivit legii, este datoria Guvernului. Se încearcă 
identificarea acestor sume la timp, dar uneori nu se reușește nici în preajma ședinței să se 
identifice atât nevoia, cât și sursa de finanțare. În aceste codiții a fost propus acest 
amendament cu care membrii Consiliului Județean Vaslui pot fi de acord sau nu. 

Domnul Gheorghe Veziteu spune că dumnealor, consilierii care aparțin grupului 
PNL, se  vor pronunța mai mult cu privire la modul domnului președinte de a aborda 
problemele, precizând  că nu ar avea ceva cu spitalul. Dar nici așa nu-i drept, să se ridice 
mâna la comandă, nefiind în cunoștință de cauză. „Îmi pare rău, nu putem face aceasta!” 



Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, afirmă că nu a 
cerut să se ridice mâna la vreo comandă. Singura comandă e „se votează!”, care e o comandă 
absolut normală, nu se poate sta așa la discuții și să nu se voteze niciodată proiectele de 
hotărâre. În rest, membrii consiliului județean  pot adopta orice atitudine: „pentru”, „contra”, 
sau „abținere”. Întreabă dacă mai dorește cinena să  intervină! Nemaifiind intervenții, 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, supune votului 
amendamentul propus de domnia sa: aprobat cu majoritate de voturi: 22 voturi “pentru” 
(Angheluță Eduard, Braniște Sorin, Brănici Gigi, Buzatu Dumitru, Cazacu Eduard, Căciulă 
Mădălin Claudiu, Ciovnicu Costel-Cătălin, Croitoru Gheorghe, Dorin Emil, Feraru Ciprian-
Cosmin, Galiță Alexandru-Adrian, Iordache Viorel-Cornel, Maftei Nelu-Vasilică, Mariciuc 
Vasile, Onu Maria, Plăcintă Gabriela, Pricop Ghiorghe, Prisacaru Dan-Eduard, Puf Vasile, 
Steimberg Eugenia, Stoichici Florin și Trifan Ciprian-Ionuț), 2 voturi “împotrivă” (Pleșu 
Gheorghe și Polak Mihaela-Simona) și 7 “abțineri” (Dogaru Ciprian-Cătălin, Iacob Liviu, 
Ștefănescu Constantin, Timofte Ana-Gabriela, Turcu Constantin, Veziteu Gheorghe și 
Idriceanu Marioara).  

Nu au votat domnii consilieri județeni Cain Dan-Liviu și Cloșcă Ionel. 
 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, solicită 
Compartimentului informatică lansarea opțiunii de vot.  

Cu majoritate de voturi: 22 voturi “pentru” (Angheluță Eduard, Braniște Sorin, 
Brănici Gigi, Buzatu Dumitru, Cazacu Eduard, Căciulă Mădălin Claudiu, Ciovnicu Costel-
Cătălin, Croitoru Gheorghe, Dorin Emil, Feraru Ciprian-Cosmin, Galiță Alexandru-Adrian, 
Iordache Viorel-Cornel, Maftei Nelu-Vasilică, Mariciuc Vasile, Onu Maria, Plăcintă Gabriela, 
Pricop Ghiorghe, Prisacaru Dan-Eduard, Puf Vasile, Steimberg Eugenia, Stoichici Florin și 
Trifan Ciprian-Ionuț), 1 vot “împotrivă” (Mihaela-Simona-Polak) și 8 “abțineri” (Dogaru 
Ciprian-Cătălin, Iacob Liviu, Pleșu Gheorghe, Ștefănescu Constantin, Timofte Ana-Gabriela, 
Turcu Constantin, Veziteu Gheorghe și Idriceanu Marioara), a fost adoptată hotărârea privind 
rectificarea a IV-a a bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau 
parţial  din venituri proprii pe anul 2020. 

Nu au votat domnii consilieri județeni Cain Dan-Liviu și Cloșcă Ionel. 
 

                                                                  * 
                                                               *    * 

XVIII. Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, prezintă 
Raportul de audit financiar nr.497/7963/29.05.2020 și Decizia nr.12 din 25.06.2020 emisă 
de directorul Camerei de Conturi a Județului Vaslui, pentru înlăturarea deficiențelor 
constatate și consemnate cu ocazia misiunii de audit. 

 
Domnul președinte Dumitru Buzatu își exprimă speranța că acest raport a fost pus la 

dispoziția tuturor consilierilor județeni, precizând că este obligația consiliului județean de a 
aduce  la cunoștință aceste lucruri. Își exprimă dorința ca  cei prezenți să aibă  disponibilitatea 
să-l studieze, să facă observațiile pe cale le dorește fiecare și dacă, în timp, este cineva care 
dorește  să comenteze aceste lucruri, sigur că nu va fi împiedicat. Subliniază că raportul a sosit 
un pic mai târziu și de aceea a fost pus suplimentar pe ordinea de zi.   

Domnul Liviu Iacob observă că e destul de greu să se facă acest lucru  pentru că a 
fost pus pe site târziu, doar dacă domnul președinte  prezintă ce și-a însușit din raport. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, apreciază 
raportul ca fiind o lucrare destul de complexă, fiind întocmit de o instituție abilitată, astfel că 
nu poate interveni nimeni asupra lui și nici să-l rezume. Domnia sa menționează că sinteza este 
în Decizia Curții de Conturi și vine cu rugămintea ca discuțiile să aibă loc abia după ce fiecare 
din cei prezenți a reușit să studieze această decizie și,  dacă sunt observații,  lucruri 
nelămurite și se dorește să se facă precizări suplimentare în legătură cu aceste lucruri, domnii 
consilieri sunt invitați să o facă. 

Domnul Gheorghe Veziteu își cere permisiunea să intervină făcând observația  că a 
parcurs acest Raport de audit financiar al Curții de Conturi și a remarcat, vorbind despre 



capitolul „concluzii”,  că și în acest an, ca și în anii anteriori, auditorii au a reproșa consiliului 
județean și anumitor entități subordonate consiliului județean, suficient de multe probleme. 
Spune că se  aștepta ca unele observații făcute anul trecut să nu se mai repete, să nu mai 
existe același motiv, pentru ca la infinit instituția de control să reproșeze lucruri. Vine cu 
exemplul : „reevaluarea unor clădiri și terenuri nu s-a făcut conform normelor legale”. După 
care citează  din raportul auditorilor: „Rezultatul patrimonial înregistrat în situațiile 
financiare nu reflectă realitatea”…. „situațiile financiare în ansamblul lor, nu prezintă fidel 
performanța financiară a unității administrativ-teritoriale-  Județul Vaslui la 31 dec.2019 și a 
celorlalte informații referitoare la activitatea desfășurată în perioada auditată”. Domnul 
consilier asigură plenul că nu vrea să aducă reproșuri nimănui, dar crede că aceste afirmații nu 
sunt gratuite ci, din contră, ele sunt demonstrate în cuprinsul acestui raport. Continuă cu 
abordarea a încă două probleme. Prima se referă la  observațiile pe care le are în legătură cu  
deplasările efectuate de cei de la DGASPC, fiind de părere că  sunt multe cheltuieli care nu se 
justifică, cum ar fi  decontări benzină, decontări cazări și  participarea la cursuri de 
perfecționare. Totodată crede că sistematic s-a profitat de banii aceia care, în mod normal, au 
altă destinație la DGASPC. Ce-a dea doua problemă pe care o ridică, stipulată negru pe alb în 
raport,  se referă la indemnizația de hrană care nu a fost acordată conform legii. Domnul 
consilier consideră că sunt niște acuze extrem de grave și afirmă că s-ar bucura ca domnul 
președinte să ia măsura necesară pentru a se intra într-o normalitate, nu de așteptare până la 
11 ianuarie sau când este termenul, de a fi îndreptate aceste observații sesizate de Curtea de 
Conturi. Încheie cu concluzia că se  limitează la aceste observații, cu părere de rău că  ele 
există. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, precizează că 
dorește  să le dea posibilitatea celor prezenți să citească mai întâi raportul. Menționează că în 
raport, Curtea de Conturi spune că rezultatele sunt foarte bune chiar în condițiile în care au 
fost sesizate câteva neregularități pentru care s-au trasat măsuri, pe care consiliul județean 
le-a dus întotdeauna la îndeplinire.  În ceea ce privește indemnizația de hrană subliniază că s-
au cheltuit niște sume în plus, nu în minus. Domnia sa nu  vrea ca cineva să creadă că nu s-au 
acordat sumele respective; și atunci, trebuie să se rețină acele sume de la cei care au primit în 
plus.  Această măsură a fost luată așa cum a fost trasată de Curtea de Conturi, alături de 
celelalte precizări din raportul respectiv. De asemeni, domnia sa precizează că nu este nicio 
constatare care să aibă incidență penală, drept  urmare așteaptă din partea colegilor să 
studieze raportul în profunzime și, dacă dumnealor vor dori să discute pe această temă, o vor 
face într-o ședință următoare sau, dacă se dorește i se va da citire în această ședință. „Eu stau 
la dispoziția dumneavoastră”. 

Domnul președinte Dumitru Buzatu dă cuvântul domnului vicepreședinte  Ciprian-
Ionuț Trifan. 

Domnul vicepreședinte Ciprian-Ionuț Trifan, luând cuvântul, își exprimă dorința de 
a face câteva aprecieri la acest raport. Dumnealui e de părere că acesta este un raport 
încurajator, că sunt câteva sincope, dar nu foarte mari. Precizează că în plan investițional se 
înregistrează zero abateri,  Direcția tehnică având zero abateri în acest raport. Din punctul de 
vedere al domniei sale,  faptul că nu au fost din punct de vedere patrimonial evaluate câteva 
imobile conduce pe cale de consecință și la situații financiare  care, poate, nu oglindesc 
situația reală, prin neevaluare, dar nu produce în fond nicio situație de o gravitate așa cum a 
reieșit din expunerea domnului Gheorghe Veziteu. E de părere că e un raport destul de bun și 
vrea să-i felicite pe colegii domniei sale care lucrează și speră ca și ceilalți să le urmeze 
exemplul, iar pe viitor consiliul județean să aibă rapoarte din ce în ce mai bune. 

La întrebarea lansată de domnul președinte, dacă mai dorește cineva să intervină, 
domnul Gheorghe Veziteu întreabă „ Nu avem nimic a ne reproșa, din ceea ce am spus mai 
devreme? ” 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, afirmă că nu e 
vorba dacă consiliul județean are sau nu a-și reproșa ceva, ci de faptul că trebuie să ia măsuri 
pentru a corecta aceste situații și să ducă la îndeplinire măsurile trasate de Curtea de Conturi 
și de a face tot ceea ce este posibil, de asemenea și instituțiile subordonate, pentru ca aceste 
măsuri să fie duse la îndeplinire. Încheie cu propunerea de a trece și la ultimul punct care a 



fost adoptat, la punctul „Diverse”, de pe ordinea de zi, dând cuvântul celor care vor dori să-și 
exprime punctul de vedere. 

Domnul președinte dă cuvântul domnului Gheorghe Croitoru. 
Domnul Gheorghe Croitoru vrea să știe dacă la ședințele online participă și 

reprezentantul Instituției Prefectului-Județul Vaslui. 
Domnul președinte, președintele Consiliului Județean Vaslui, răspunde că 

reprezentantul Instituției Prefectului -Județul Vaslui a fost invitat, dar că nu știe dacă este 
conectat. 

Domnul Gheorghe Croitoru luând cuvântul, precizează că, deoarece la ședința 
trecută colegii  liberali, când au părăsit sala, au adresat colegilor rămași în sală o gratulație de 
genul „analfabeți funcționali”, își cere voie să-și închidă aplicația pentru punctul „Diverse” și 
să solicite colegilor săi din cadrul PSD-ALDE să facă același lucru. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, îl roagă pe 
domnul consilier să rămână, indiferent de motivația avută, poate nervii, poate o exprimare 
inadecvată . Domnia sa crede că trebuie să se asculte reciproc, pentru că s-ar putea să fie 
lucruri care să îi intereseze pe toți în cadrul punctului „Diverse” de pe ordinea de zi. Dă 
cuvântul domnului Gheorghe Veziteu. 

Domnul Gheorghe Veziteu, luând cuvântul, explică că a solicitat această rubrică 
pentru câteva probleme, inclusiv un drept la replică pentru colegii din consiliul județean care 
le-au reproșat în fel și chip modul în care consilierii PNL s-au comportat în ședința respectivă. 
Dar, pentru că a fost  provocat de domnul Croitoru, ține să precizeze că  exprimarea domniei 
sale a fost :„mi-e greu să cred că sunteți analfabeți funcționali și că nu ați înțeles ce ați 
semnat în decizia aceea”. „Și, deci, probabil că nu sunteți așa ceva, ci doar că nu vreți să 
respectați decizia. Doar asta era. Dacă nu a înțeles așa, nu a auzit bine, probabil. Nu am 
jignit pe nimeni ! Nu am dorit să jignesc pe nimeni”. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui,  e de părere că 
domnul Gheorghe Veziteu i-a jignit pe colegii rămași în sală, pentru că nu erau parte în 
discuție, ci doar ei doi. A subliniat că, în acea ședință, domnia sa   a  precizat că decizia este 
semnată de dumnealui, că este adresată tuturor dar că,  în semn de protest, și a explicat 
atunci ce semnificație a avut acel protest, a avut această atitudine. Așa că nimic nu poate 
justifica exprimarea domnului Gheorghe Veziteu la momentul respectiv.  

Domnul Gheorghe Veziteu insistă asupra faptului că poate domnul Gheorghe 
Croitoru nu a înțeles că nu era cazul domnului președinte, care era perfect sănătos și din acest 
motiv nu a vrut să poarte mască. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui,  își exprimă 
opinia că domnul Gheorghe Veziteu vrea  să ocolească subiectul acesta, a unei „exprimări 
jignitoare și inadecvate”. 

Domnul vicepreșțedinte Ciprian-Ionuț Trifan întărește cele spuse de domnul 
președinte cu remarca că domnul consilier a fost auzit de o sală întreagă! 

Domnul Gheorghe Veziteu continuă cuvântarea sa spunând că vrea să dea un drept 
la replică și domnului Alexandru Galiță, care a spus că nu i-ar mai dori drept colegi pe viitor, 
când s-a vorbit despre  împărțirea  echitabilă a fondurilor județului. Domnul consilier îi spune 
domnului Alexandru Galiță că îi dorește succes în viitoarele alegeri și poate să fie un pic mai 
curajos decât a fost până în prezent. Să lupte pentru municipiul Bârlad pentru că o să-l 
sprijine, pentru că din păcate nu l-a văzut să lupte pentru urbea din care el vine și să înțeleagă 
că demersurile au fost logice și legitime, să vină în sprijinul aleșilor lor sau a comunităților pe 
care aceștia le reprezintă. În altă ordine de idei, și cu asta anunță că încheie intervenția sa, a 
solicitat punctul „Diverse” pentru a fi lămurit cu privire la proiectele care vizează internetul 
de mare viteză, ca să vină in sprijinul comunităților, în special a celor rurale, pentru a nu fi 
probleme la începutul școlii. Totodată, vrea să știe în ce stadiu se mai află lucrările de la Casa 
Armatei. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, vine cu 
precizarea că nu va încerca să-i  dea un răspuns acum, pentru că e nevoie de un răspuns 
detaliat. Îi propune domnului consilier  ca lucrul acesta să fie făcut chiar la începutul ședinței 
viitoare, atât în ceea ce privește  aplicația proiectului consiliului județean - prin Programul 



Național de Dezvoltare Locală-, reabilitarea si transformarea Casei Armate în Centru Cultural, 
centru care o să poarte numele unui mare domnitor si om de cultură, Dimitrie Cantemir, cât și 
internetul de mare viteză. Menționează că  nu are la îndemână datele respective, ci doar 
câteva informații pe care le poate furniza. Propune ca acest lucru să fie făcut  în deschiderea 
ședinței următoare, să fie lumea atentă și să poată  da o explicație cuprinzătoare asupra 
acestui stadiu, pentru că domnia sa și domnul primar care se ocupă de desfășurarea 
investițiilor cam știu despre ce e vorba. 

Domnul Gheorghe Veziteu intervine cu  întrebarea dacă s-au luat măsuri la nivel de 
consiliu județean împotriva celor care nu au respectat măsurile cu privire la purtarea măștii în 
timpul ședințelor sau la locul de muncă. 

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, răspunde că sunt 
organisme care urmăresc respectarea  acestor măsuri și sigur aceste organisme pot să ia măsuri 
oricând împotriva celor care nu respectă legea.  Consiliul județean  nu are posibilitatea în a 
sancționa pe nimeni pentru atitudinile avute; în general, se urmărește ca atitudinile, în afară 
de atitudinea domniei sale  care, după cum a mai spus,  este un protest,  să fie în conformitate 
cu legea română. Dă cuvântul domnului Alexandru Galiță. 

Domnul Alexandru Galiță, luând cuvântul, subliniază că  nu vrea ca afirmațiile sale 
să fie drept la replică la ceea ce a zis domul Gheorghe Veziteu. Vrea să-i mulțumească 
domnului consilier pentru ceea ce-i dorește. Ca bârlădean, știe aproape tot ce se întâmplă în 
municipiul Bârlad și, dacă domul Gheorghe Veziteu nu-l crede pe el, sunt colegii dumnealui din 
Bârlad care știu ce s-a făcut și ce nu s-a făcut în patru ani  în Bârlad și nu vrea să continue 
discuția, pentru că toți bârlădenii știu, indiferent că sunt de stânga sau de dreapta, că mai 
mult nu s-a făcut decât s-a făcut în Bârlad. Și dacă domnul Gheorghe Veziteu întreabă dacă s-
au luat măsuri împotriva celor care nu poartă mască, ar trebui să-și ceară scuze pentru acea 
ieșire din ședința trecută, chiar dacă a fost la nervi, pentru că, dacă domnii consilieri  își 
amintesc, a avut o rugăminte de-a lungul timpului, și anume să se respecte reciproc, indiferent 
de patosul pus în ceea ce se spune și de  argumentele cu care se vine. Spune că mai are o 
rugăminte adresată colegilor de la PNL care s-au exprimat nu o dată  că „ei sunt  hipnotizați”, 
cuvinte pe care  le consideră ca fiind jignitoare. La urma urmei, fiecare partid își urmărește 
linia și traseul pe care și le-a propus; evident că democrația se bazează în primul rând pe vot și 
majoritate. Că PSD e  majoritar în momentul de față, domnia sa  crede că e ceva foarte bun, 
întrucât, la urma urmei, se vede că județul Vaslui, în ultimii 4 ani  a făcut pași importanți în 
dezvoltare. Nu că s-a făcut o ședință videoconferință a făcut județul Vaslui să intre în lume, 
cum spune domnul Gheorghe Veziteu. Continuă prin a-și exprima dorința ca întotdeauna, 
consilierii liberali să aibă o atitudine respectuoasă față de toată lumea.   

Domnul Liviu Iacob afirmă că se spune ceea ce se vede, nu se spune altceva. „Dacă 
vă deranjează ceea ce vedem noi, schimbați-vă atitudinea.” 

Domnul Alexandru Galiță, adresându-se domnului Iacob, vrea să știe, în momentul 
în care „domnul președinte al țării împreună cu tot staful” a dat voie la 3000 de români, în 
timpul acestei pandemii, i-a trimis la muncă, când toată lumea era în casă,  de ce nu a avut 
atitudine? Și mai sunt situații în care  nu a luat atitudine,  când în Vaslui nu se găseau măști, 
doar la Huși erau 15 lei bucata. 

Domnul Liviu Iacob afirmă că la ușa consiliului județean bate coronavirusul, că în 
structura consiliului au fost găsite cazuri pozitive, că nu se poartă mască, că acesta este 
exemplul pe care-l dau dumnealor și consilierii PSD. 

Domnul Alexandru Galiță îi  amintește domnului Iacob că la o ședință când l-a 
atacat pe  domul președinte Dumitru Buzatu  pentru că nu a purtat mască, după ședință a stat 
de vorbă cu dumnealui la mai puțin de o jumătate de metru. „Ca să se infecteze, sau de ce?”  

Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui,  observă că 
domnii consilier au o mare disponibilitate în a se încălzi în vederea viitoarei  campanii 
electorale. Le adresează rugămintea  să rămână la bunele relații pe care le-au practicat de-a 
lungul celor patru ani în care au lucrat împreună în consiliul județean și dincolo de unele 
remarci mai acide sau inadecvate să gândească că „nimeni nu e proprietarul adevărului și 
fiecare dintre noi exprimă o opinie”. 



„Dacă domnul prefect este conectat la această ședință îl rog să ia cuvântul. Se pare 
că nu este. Constatând că ședința s-a desfășurat în bune condițiuni și în această formă, vă 
doresc multă sănătate și vom examina tot ceea ce ați spus într-o ședință viitoare”. 
                                                                * 

                                               *    * 
Domnul Dumitru Buzatu, președintele Consiliului Județean Vaslui, declară închise 

lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Vaslui, mulțumind pentru participare. 
Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal, astăzi 23 iulie 2020. 
Ora 19,00 
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